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SVAR PÅ INTERPELLATION (2015:23) AV RICHARD BENGTSSON (FP) OM 
IDROTTSYTOR I HAGASTADEN 

Richard Bengtsson ställer följande frågor till mig: 

1. Kommer det finnas idrottsytor i Hagastaden och i så fall av vilken beskaffenhet?  

I planeringen av Hagastaden finns ännu ingen avsedd mark för en idrottshall, men direktiv 

finns att inom de kvarvarande områdena som ännu inte blivit färdigplanerade, ge utrymme för 

en fullstor hall och en fotbollsmatta. Byggandet av Hagstaden är en lång process, och först 

2025 kommer allt vara klart. Inom denna tidsperiod kommer också idrottsytorna i Hagstaden 

att finansieras och byggas. Samtal pågår om utformingen av idrottshallen, både med 

byggherrar och berörda föreningar i området.  

Det är glädjande att Folkpartiet delar majoritetens analys om det skriande behovet av nya 

idrottsytor som finns i norra innerstaden. Att det verkar råda en samsyn över blockgränserna 

om områdets behov bådar gott för den slutliga planeringen av området. 

Att få till fler idrottsytor är hög prioritet för den nya majoriteten. I 2015 års budget har 

berörda förvaltningar ett uppdrag att alltid se över behoven att bygga en fullstor hall eller 

fotbollsmatta vid nybyggnation av nya skollokaler. Med detta tillvägagångsätt kommer vi få 

ett än bättre utfall av nybyggnation av idrottsytor, när stadens resurser samkörs.   

Stockholm den 14 april 2015 

Emilia Bjuggren 

  

 

 

 

 

 

 


